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臀 部 按 摩 仪

臀 部 按 摩 仪
产品名称：臀部按摩仪 产品型号：DP-T-001
额定电压：3.7v 额定功率：9 W
额定输入：5V   2A
工作环境：0-40℃

制造商：深圳市蛋谱科技有限公司
地   址：深圳市宝安区沙井街道沙四社区北环路西沙二汇丰金工业区A栋4层

产品重量：约1350g
储存环境温度：-10-50℃

DP-T-001

臀部按摩仪

DP-T-001

产品介绍: 小程序端控制:

使用方法:

本产品主要设计使用部位为:臀部、大腿、小腿，其它部位请勿使用。如果
多处使用，每个部位的每次使用时间控制在15分钟以内。如皮肤和环境过
于干燥，则体感会减弱，用水湿润使用部位皮肤即可。

产品参数:
产品名称：臀部按摩仪

产品充电:
初次充电和电池余量减少时，请将主机电源关闭后充电。

充电时间 操作时间

约4h 最长约100min

*充电时间 *电量状态

* 请务必将主机充电端子的水分用棉棒擦拭干净，完全干燥后在充电。原
因是如有水滴残留物会造成充电故障。

※ 操作时间以EMS强度档位：1档使用时大致计算。10档强度使用时长大
约100分钟，15档强度大约可用70分钟。充电时时间和操作,因电池余量
和充电环境的不同前后有较大出入。

※ 充电推荐温度是15-35度。推荐温度以外延长充电时间,有可能造成不
能充电。

※ 初次充电,长时间不使用后再充电,电池的使用时间可能缩短。数次充电
和反复使用下会恢复正常。

产品型号：DP-T-001
产品尺寸：420*390*38MM额定功率：9W

额定电压：3.7V

产品重量：约1350g
执行标准:GB 4706.1-2005:
GB 4706.15-2008:GB/T36419-2018

工作环境温度：0-40℃
储存环境温度：-10-50℃

有关模式使用:

1、请确认充电口的盖子关闭。
2、请将主机的通电部分放置在臀部和腿部。
     * 请将左右EMS按摩区域，均匀与肌肤接触。
3、电源开关(   )长按约2秒。
     * “嗡”声震动1次，操作从档位1开始。
4、按下加减档位(+/-)开始选择EMS档位强度。
     * EMS强度,从档位1-15可供选择。预设的EMS档位是一档。
     * 短按模式键可切换美臀模式，产后模式，PC肌养护模式，久坐舒缓模
     式和腿部模式。

产品配件包含:美臀仪*1、磁吸充电线*1、产品说明书*1、包装盒*1、
配件盒*1
产品若有技术改进，会编进新版说明书中，恕不另外行通知
下图仅参考，具体请以实物为准。

使 用 说 明 书

附 保 修 卡
1、打开主机充电口硅胶，用专用磁吸
充电线连接主机
&请勿暴力拉扯硅胶盖

2、将专用磁吸充电线插入接口
&红色LED灯闪烁下充电开始

3、充电完成后(绿色LED灯长亮5秒
后熄灭)，关闭充电口的硅胶。

&、使用前请详阅“注意安全”后,正确安全使用。
&、请务必不要弯折主机。使用前请确认主机没有损坏和伤痕。
&、1日1次,每次大约控制在15分钟内下使用。每日都能使用。请注意将洗
澡水和入浴时间控制在身体可以负担的范围内。
&、初次使用时高龄人士请务必选择弱刺激(等级1)开始使用。
&、磁性产品和金属类,配饰类(项链,耳环等)请摘下后使用。
&、使用中请勿将手放置在通电部位。可能会感受到强烈的电流刺激。
&、使用后有少量的碳粉溶入水中并因此发黑,此非异常。万一产生污垢请
用水冲洗。

初次使用时请详阅

使用前（充电方法）

档位“+” 档位“-” 充电接口

光能按摩区

EMS按摩区(左） EMS按摩区(右）

PC肌养护区

开关机/模式 加热/档位 磁吸充电线

档位“+” 档位“-” 充电接口

开关机/模式 加热/档位 磁吸充电线

主机可通过蓝牙连接手机小程序

①、初次使用前，请先绑定仪器

保管方法:

注意安全

    使用后对臀部按摩仪进行保管,完全干燥后进行充电后存放。主机潮湿状
态下充电会造成故障。

   请勿存放在水中和洗澡漫水的状态下。原因是会造成主机的变色,恶
化和故障。

     根据小程序内指引，绑定臀部按摩仪。初次绑定后无需重复绑定，后
续可直接进入小程序进行护理。

②、手机扫描下方小程序，进入使用小程序
③、

     进入小程序，选择臀部按摩仪对应入口，仪器开机打开蓝牙完成设备
连接，开始护理。小程序会有部分更新，以小程序实际为准。
④、

5、操作过程中突然停止,长按电源开关按键(   )约2秒。
     * “嗡”声震动2次后产品关机。
     * 开机后，如不进行任何操作后。15分钟后自动关机。

* 美臀模式:EMS 产后模式:EMS+光能
PC肌养护:EMS+震动+光能

* 加热是单独的，所有的模式都能用。
久坐舒缓:EMS 腿部模式:EMS

额定输入：5V   2V

低电量情况 电量充满

LED闪烁 LED常亮

    长时间不使用时对臀部按摩仪进行保管,将臀部按摩仪从上部向下放入
干燥用网袋中平放保管。

    不使用时将主机电源关闭。

    请勿在明火旁和炎热天气,浴室和车内等高温多湿处放置。在通风良好
清洁阴凉处保管。

    请在孩童手不可及的地方保管。
    长时间不使用的情况下,关闭主机充电后保管。约1个月后再次操作本机
重新充电。长时间不充电下有不能充电的情况发生。

   如感觉不到EMS的刺激,请勿随意调整EMS档位。请逐步调整EMS
档位。
   1日1次,大约控制在15分钟内使用。过度用力,连续多次使用下可能
导致肌肉疲劳,皮肤刺痛发红。
   请注意控制洗澡水的温度和入浴时间,在身体可以负担的范围内。
   磁性产品和金属类,配饰类(项链,耳环)请摘下后使用。
   桑拿等高温多湿场所请勿使用。
   禁止除本产品以外的EMS设备和其他电子设备同时使用

   使用中手勿放置在通电部附近。有可能感受到强烈的电流刺激。
   使用前请确认主机没有损坏。如有损坏请勿使用。
   请勿将本产品供2人以上使用。体重超过100公斤的人士请勿使用。
   主机和配件请勿用酒精,稀释剂,汽油,指甲油去除剂等溶剂擦拭。

售后保修条款
· 正常使用过程中如出现故障,自购买当日起2年内保修(耗材除外)。
· 超过保修期后,寄送产品的运输费用由客户自行承担。
· 超过保修期后发生的故障,按实际维修费用收取。
· 保修期内的维修也可能产生费用,请参照以下<不属于无偿保修的对象范
围的规定>。
· 保修地域仅限中国大陆地区。
不属于无偿保修的对象范围的规定:
·由于使用不当或不当的维修及改造所造成的故障及损伤。
·因使用过程中由于产品倾倒、跌落等所造成的故障及损伤。
·因火灾、地震、水灾及其他自然灾害、公害或电压异常等不可抗力造成
的故障及损伤。
·因与本品连接的其他电器设备的异常所造成的的故障及损伤。
·电池及消耗品等零部件更换时。
·非一般家用情况(例如:需长时间使用的商用情况)使用时造成的故障及损伤。
·装载在车辆或船舶等使用时造成的故障及损伤。
·购买后,因运输、移动及跌落等所造成的故障及损伤。

   符合以下情况的人士请勿使用。即便是不符合以下情况,但使用时产
生不适以及正在接受治疗的人士,请与医生咨询。
◎阿托品皮肤炎,湿疹等患有皮肤病的人士
◎敏感体质,特别是皮肤敏感的人士 
◎怀孕,哺乳,月经中的人士
◎患有自身免疫系统疾病的人士 
◎患有子宫内膜炎和子宫肌瘤的人士 
◎对于含硅的产品产生皮肤问题和障碍的人士
◎感染性疾病患者 
◎结核病患者 
◎内脏疾病患者
◎骨折和骨质增生等骨胳疾病患者
◎神经障碍和皮肤知觉障碍患者
◎自身不能进行独立操作的人士,需要静养,四肢不便的人士
◎难以自我表达,麻痹以及知觉障碍的人士
◎出血性疾病,血友病等血液异常的人士 
◎高血压人士

每3个月操作本机并充电，长时
时间不充电可能造成不能充电的情况。

美臀模式
臀部使用美臀仪时，
分别对应美臀仪①、②部位。

PC肌养护
PC肌养护模式下,将美臀仪反转，
对应PC肌养护区，开启护理。

腿部模式
针对腿内侧进行提拉护理，将两条
腿分别置于EMS按摩的左右分区。

产后模式
产后模式下,私处美白开启，
请将私处对应在光能区域。

久坐舒缓模式
针对臀上部进行按摩，将私处光能区域朝上，
对应臀上部区域进行按摩。
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HIP MASSAGER
DP-T-001

Hip Massager

DP-T-001

PRODUCTS: APPLET-SIDE CONTROL:
This product is designed to be used in the following areas: buttocks, 
thighs and calves, please do not use other parts. If you use it in many 
places, each time you use it in each part of the body, the time should 
be limited to 15 minutes or less. If the skin and the environment are 
too dry, the body feeling will be weakened, use water to moisten the 
skin of the application area can be.

PRODUCT PARAMETERS:
Product Name：Hip Massager

PRODUCT CHARGE:
When charging for the first time and when the battery balance is 
reduced, turn the main unit's power off and then charge.

Charge Time operating time

About 4h Maximum 
about 100min

*CHARGING TIME *STATE OF CHARGE

* Be sure to wipe the moisture from the charging terminals of the 
main unit with a cotton swab and dry it completely before charging. 
The reason is that if there are water droplets residue will cause 
charging failure.

※ The operating time is approximated by the EMS intensity 
level: 1 level is used, 10 levels are used for about 100 minutes, 
and 15 levels are used for about 70 minutes. Charging time and 
operation may vary depending on the battery capacity and 
charging environment.
※ The recommended charging temperature is 15-35 degrees. 
Extending the charging time beyond the recommended temperature 
may result in failure to charge.
※ Charging the battery for the first time and then charging it 
again after not using it for a long time may shorten the 
battery's operating time. It will return to normal after several 
charges and repeated use.

Product Model:DP-T-001
Product Size: 420*390*38MMRated power: 9W

Rated voltage: 3.7V

Product weight: about 1350g
Implementation standards:GB 4706.1-2005:
GB 4706.15-2008:GB/T36419-2018

Working environment
temperature: 0-40℃

Storage ambient temperature: -10-50°C

4、Press plus or minus gear (+/-) to begin selecting EMS gear 
strength.
     * EMS intensity, selectable from gears 1-15. The preset EMS level 
     is one.
     * Short press the mode button to switch between buttock mode, 
     postpartum mode, PC muscle care mode, sedentary relief mode 
     and leg mode. FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is 
subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with 
the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation.
 This equipment generates, uses and can radiate radio frequency 
energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference 
will not occur in a particular installation. If this equipment does 
cause harmful interference to radio or television reception, which 
can be determined by turning the equipment off and on, the user 
is encouraged to try to correct the interference by one or more of 
the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from 
that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly 
approved by the party responsible for compliance could void the 
user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction.

Product accessories include:Buttock beauty instrument *1, magnetic 
charging cable *1, product manual *1, packaging box *1,
Accessories box *1

Any technical improvement of the product will be included in the new 
version of the manual without prior notice.

The picture below is for reference only, please refer to the real thing.

instruction 
manual

With 
warranty card

1、Open the host charging port 
silicone, use the special magnetic 
charging cable to connect the host
&Do not pull the silicone cover violently

2、Insert the special magnetic 
charging cable into the port
&Charging starts when the red LED blinks

3、When charging is complete (the 
green LED lights up for a long time for 5 seconds and then goes out), 
turn off the silicone in the charging port.

&、Please read the “Safety Precautions” before use, and then use the 
product correctly and safely.
&、Be sure not to bend the main unit. Make sure the main unit is free 
from damage and scars before use.
&、Use once a day for 15 minutes or less. Can be used daily. Please be 
careful to keep the bath water and the duration of the bath within your
body's capacity.
&、For first-time users, please be sure to start using the product at a low 
stimulation level (Level 1) for senior citizens.
&、Magnetic products, metal products, and accessories (necklaces, 
earrings, etc.) should be used after removing them.

&、Do not place your hands on the energized area during use. 
Strong current stimulation may be felt.
&、A small amount of toner dissolves in the water after use and turns 
black, but this is not abnormal. In case of dirt, please rinse with water.

FOR FIRST TIME USERS, PLEASE READ

Before use (charging method)

   If the battery life is extremely shortened even after charging, it may 
be a problem with the battery life. (Battery life varies depending on 
the state of use and storage. The possible number of times of charging 
and discharging is about 300-500 times.
   Replacement of batteries that do not correspond to the model number
   When not in use for a long period of time, please store the main unit 
after it has been fully charged. Operate and recharge the unit every 3 
months. Long periods of time without recharging may result in a 
situation where it cannot be recharged.

Gear “+” Gear “-” charging port

Light energy massage area

EMS massage 
area (left)

EMS massage 
area (right)

PC muscle care area

Switchgear 
/ Paradigm

Heating 
/ Gear

Magnet 
charging cable

Gear “+” Gear “-” Charging port

Switchgear 
/ Paradigm

Heating 
/ Gear

Magnetic 
Charging Cable

CUSTODY:

STAY SAFE

Host can connect cell phone applet via Bluetooth

①、Bind the instrument before first use
②、Scan the applet below on your phone to access to use the 
applet
     Follow the guidelines within the applet to bind the hip 
massager. There is no need to repeat the binding after the 
initial binding, and subsequent treatments can be accessed 
directly from the applet。

③、

     Enter the small program, select the corresponding entrance of 
the hip massager, the instrument is powered on to open the 
Bluetooth to complete the connection of the device and start the care.
The small program will be partially updated, subject to the actual 
small program.

④、

USAGE:
1、Make sure the cover of the charging port is closed.
2、Please place the energized part of the main unit 
on your hips and legs.
     * Please massage the left and right EMS areas, making even 
     contact with the skin.
3、Power switch (   ) Press and hold for about 2 seconds.
     * The “buzz” sound vibrates once, and operation starts in gear 1.

5、If the operation stops suddenly, press and hold the power 
switch button (   ) for about 2 seconds.
     * The product shuts down after 2 “buzz” vibrations.
     * After power on, if not after any operation. 15 minutes after the 
     automatic shutdown.

* Butt pattern:EMS Postnatal Mode:EMS+Light Energy
PC muscle care: EMS + 
vibration + light energy

* Heating is separate and all modes work.

Sedentary Relief:EMS
Leg mode:EMS

Rated Input：5V   2V

Hip Massager
Product Name：Hip Massager Product Model:DP-T-001

Rated power: 9 WRated voltage: 3.7v

Manufacturer: Shenzhen Egg Spectrum Technology Co.Ltd
Address: 4/F, Building A, Huifengjin Industrial Zone, Shajing Street, 

Shasi Community, Bao'an District, Shenzhen, China.

Product weight: about 1350g
Working environment
temperature: 0-40℃

Storage ambient 
temperature: -10-50°C

Rated Input：5V   2V

Low Battery
Condition

Fully charged

LED flashing
LED is 

always on

    Store the Hip Massager after use, and recharge it after it is 
completely dry. Charging the unit when it is wet may cause 
malfunction.
    When not in use for a long period of time, store the Hip Massager 
in a dry mesh bag from the top down.
    Turn the main unit off when not in use.
    Do not place near open flames, in hot weather, in hot and humid 
places such as bathrooms and cars. Store in a cool, clean and 
well-ventilated place.
    Keep out of reach of children.

    If the unit is not used for a long time, turn it off and charge it.
Operate the unit again after about 1 month If the unit is not 
charged for a long period of time, it may not be recharged.

有关模式使用:
Beautiful buttocks model
When using the buttocks with the Buttock
Meter, correspond to the ① and ② parts 
of the Buttock Meter respectively.

Leg Mode
To target the inner legs for a lifting 
treatment, place each leg in the left and 
right divisions of the EMS massage.

Postpartum model
In postpartum mode, whitening of the 
private parts is on, so please place your 
private parts in the light energy area.

Sedentary Relief Mode
Massage against the upper buttock area, 
with the private light energy area facing 
upwards, theMassage against the upper 
buttock area.

PC muscle care
In the PC muscle care mode, turn the 
buttock beauty instrument upside down, 
corresponding to the PC muscle care area, 
start the treatment.

FOR DEPOSIT

PHOTOVOLTAIC 
CELL

PC MUSCLE
CARE AREA

CERTIFICATE OF CONFORMITY

PSEUDOLARIC ACID

PRODUCT MODEL

PRODUCT INSPECTOR

DATE OF INSPECTION

AFTER INSPECTION THE PRODUCT MEETS ALL TECHNICAL 
REQUIREMENTS, IT IS ALLOWED TO LEAVE THE FACTORY.


